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Zorggebonden kosten  -  Transparant prijzenbeleid (2)

In antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 555 van 2 april 2021 over de transparantie 
van zorggebonden kosten verwees de minister naar een werkgroep transparantie van het 
Vlaams Agentschap voor Personen met een Handicap (VAPH) waarin stakeholders uit de 
sector vertegenwoordigd zijn.

De werkgroep zou zich buigen over de invulling van een transparant prijzenbeleid, alsook 
over de concretisering van transparantie. Verder stond er ook te lezen dat de 
vergaderingen van de werkgroep tijdelijk opgeschort werden door dringende opdrachten 
in het kader van de covidpandemie.

1. Wanneer zal de werkgroep opnieuw opstarten? Welke timing wordt vooropgesteld?

2. Kan de minister duiding geven over de samenstelling van de werkgroep? Welke 
stakeholders worden betrokken?

3. Hoeveel keer is de werkgroep tot op heden samengekomen?

4. Tegen wanneer oogt de werkgroep klaar te zijn? Staat er een einddatum op het 
bestaan van de werkgroep?



WOUTER BEKE 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 631 van 5 mei 2021
van TINE VAN DER VLOET

Tijdens de Permanente Werkgroep Financieren en Besteden van 23 april werden afspraken 
gemaakt voor het heropstarten van de werkgroep transparantie. 

1. De werkgroep zal eind mei heropstarten.

2. Om de gehele sector evenredig te vertegenwoordigen werd de werkgroep 
samengesteld met 2 vertegenwoordigers van de gebruikers, 2 vertegenwoordigers van 
de vergunde zorgaanbieders en 2 vertegenwoordigers uit de sector die niet tot 
voorgaande groepen behoren. Vanuit het VAPH nemen 3 beleidsmedewerkers deel.

3. Zie vraag 1.

4. Het VAPH beoogt om tegen het einde van het jaar een concept i.v.m. transparantie 
aan mijn kabinet voor te leggen, na formeel advies van de ruime groep stakeholders 
via het Raadgevend Comité.


